
“Opóźni się złożenie wniosku o dofinansowanie budowy nowej
siedziby filharmonii” | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro “Opóźni się złożenie wniosku o
dofinansowanie budowy nowej siedziby filharmonii” | 1

24 września 2008

“Opóźni się złożenie wniosku o dofinansowanie budowy
nowej siedziby filharmonii”

INTERNETOWY SERWIS RADIA KIELCE

Filharmonia  Świętokrzyska,  z  kilkutygodniowym  opóźnieniem  złoży  wniosek  o
dofinansowanie budowy nowej siedziby z dotacji Unii Europejskiej. Początkowo planowano,
że dokument trafi  do Urzędu Marszałkowskiego w połowie września. Dyrekcja placówki
musiała jednak zweryfikować plany, bo okazało się, że konieczne jest dostarczenie jeszcze
kilku dokumentów. Chodzi m. in. o decyzję środowiskową.

Dyrektor  Filharmonii  Świętokrzyskiej  –  Jacek  Rogala  ma  nadzieję,  że  opóźnienie  z
dokumetami,  nie będzie miało wpływu na przebieg samej inwestycji.  Zapowiada, że już
wkrótce  w  mediach  pojawi  się  ogłoszenie  sygnalizujące,  że  wkrótce  będzie  rozpisany
przetarg, który wyłoni wykonawcę inwestycji.

Wybrana  firma  będzie  też  musiała  wyburzyć  budynki  u  zbiegu  ulic  Głowackiego  i
Żeromskiego, gdzie powstanie Międzynarodowe Centrum Kultur bo tak będzie nazywała się
siedziba filharmoników. Budynek według planów ma być gotowy w 2011 roku.

W nowym gmachu będą dwie sale koncertowe. W większej zmieści się pół tysiąca osób, a w
sali  kameralnej  przewidziano 200 miejsc.  W budynku znajdzie  się  również  miejsce  dla
kawiarni i księgarni muzycznej. Inwestycja ma kosztować 80 mln zł.


